
63,22% 55

14,94% 13

21,84% 19

52,87% 46

20,69% 18

56,32% 49

32,18% 28

Q1 Mitkä ovat mielestäsi hyviä syitä kuulua Vähä-Heikkilän
Mäkitupalaisyhdistykseen? Valitse yksi tai useampi vaihtoehto.

Answered: 87 Skipped: 0

Sähkösopimus

Öljysopimus

Muut
jäsenedut,...

Omakotitalkkari
n kiinteistö...

Omakotitalkkari
n siivousapu

Yhdistyksen
järjestämät...

Haluan
vaikuttaa...

Yhdistyksen
tarkoitusper...

Haluan tavata
ja tutustua...

Edunvalvontatoi
minta alueen...

Kerho- ja
harrastustoi...

Jokin muu syy
(täsmennä)
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VASTAUSVAIHTOEHDOT VASTAUKSET

Sähkösopimus

Öljysopimus

Muut jäsenedut, esim. K-Market Vähä-Heikkilän alennus

Omakotitalkkarin kiinteistöapu (esim. pihatyöt, pienet korjaukset)

Omakotitalkkarin siivousapu

Yhdistyksen järjestämät mielenkiintoiset tapahtumat ja tilaisuudet

Haluan vaikuttaa yhdistyksen kautta alueen asioihin
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68,97% 60

24,14% 21

68,97% 60

17,24% 15

2,30% 2

Vastaajat yhteensä: 87

# JOKIN MUU SYY (TÄSMENNÄ) PÄIVÄMÄÄRÄ

1 Yhdistys pitää huolta meistä ja meidän kotiympäristöstämme kaiken kaikkiaan 12.2.2019 7:00

2 Toivoisin yhdistyksen puuttuvan Würthin talon katolla olevan mainoskuution meluhaittaan - vuosia
jatkunut pyörimisestä lähtevä vinkuna rassaa eri toten kesäisin kun ovat ja ikkunat on auki.

7.2.2019 14:08

Yhdistyksen tarkoitusperät (paikallisen yhteisöllisyyden edistäminen ja edunvalvonta) ovat kannatettavia

Haluan tavata ja tutustua alueen ihmisiin

Edunvalvontatoiminta alueen kaavoitus liikenne ja ympäristöasioissa

Kerho- ja harrastustoiminta

Jokin muu syy (täsmennä)
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Q2 Mikäli yhdistys järjestää alla kuvattua toimintaa, oletko aikeissa
osallistua? Merkkaa kaikki ne asiat, jotka kiinnostavat.

Answered: 84 Skipped: 3

Kaupungin
viranhaltijo...

Ympäristöä,
liikennettä ...

Tutustumiskäynn
it yrityksiin

Paikallisten
yritysten...

Kiinteistönhoit
o- ja...

Asiantuntijalue
nnot...

Lukupiiri

Musiikkiesityks
et ja konsertit

Yhdistyksen
jäsenten...

Yhteislaulutila
isuudet

Käsityöpiiri

Ulkoilupiiri
(pyöräily,...

Kortti- tai
muu peli-ilta

Luontoilta

Rentoutuspiiri
esim. jooga,...

Jumppa

Kirpputori

Ruokakurssi
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33,33% 28

71,43% 60

22,62% 19

23,81% 20

33,33% 28

42,86% 36

4,76% 4

22,62% 19

2,38% 2

4,76% 4

4,76% 4

3,57% 3

3,57% 3

20,24% 17

15,48% 13
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Kerhoja
lapsille...

Olohuone;
Mäkitupatalo...

Juttujen
kirjoittamin...

Olen
kiinnostunut...

Muu (täsmennä)
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VASTAUSVAIHTOEHDOT VASTAUKSET

Kaupungin viranhaltijoiden tai luottamushenkilöiden tapaamisia eri toimialoilta

Ympäristöä, liikennettä ja kaavoitusta käsittelevät tilaisuudet

Tutustumiskäynnit yrityksiin

Paikallisten yritysten esittelyt

Kiinteistönhoito- ja talotekniikka -aiheiset tilaisuudet

Asiantuntijaluennot puutarhanhoidosta

Lukupiiri

Musiikkiesitykset ja konsertit

Yhdistyksen jäsenten soitto- ja/tai lauluryhmä

Yhteislaulutilaisuudet

Käsityöpiiri

Ulkoilupiiri (pyöräily, sauvakävely, tms.)

Kortti- tai muu peli-ilta

Luontoilta

Rentoutuspiiri esim. jooga, kehonhuolto
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9,52% 8

30,95% 26

10,71% 9

25,00% 21

17,86% 15

25,00% 21

22,62% 19

8,33% 7

4,76% 4

14,29% 12

3,57% 3

0,00% 0

8,33% 7

Vastaajat yhteensä: 84

# MUU (TÄSMENNÄ) PÄIVÄMÄÄRÄ

1 Tällä hetkellä omaa aikaa ei ole kovin paljon, joten osallistumiseni on rajallista. Myöhemmin noin
10 vuoden päästä aikaa pitäisi olla enemmänkin rientoihin.

26.2.2019 15:25

2 Kaavoitusta koskeva, mikäli koskee omaa lähialuetta. Historian ja arkkitehtuurin luennot ja
kiertokävelyt ovat olleet todella hyviä, niihin osallistuisin.

26.2.2019 8:29

3 Osallistuisin mielelläni erilaisiin tapahtumiin, mutta en tässä vaiheessa ehdi. On kuitenkin hyvä ja
tärkeää, että osallistumismahdollisuuksia on heille, jotka ehtivät mukaan.

26.2.2019 6:48

4 Laihdutusryhmä 25.2.2019 18:23

5 Kokkikurssi oli kiva. 25.2.2019 16:50

6 Vesijumpparyhmä on tosi hyvä. Aloitin harrastuksen ryhmässä ja nyt käyn eri aikoina 2-3 kertaa
viikossa. Kiitos siis liikkeelleepotkaisusta ja inspiraatiosta.

7.2.2019 14:38

7 Valokuvauskerho 1.2.2019 15:52

Jumppa

Kirpputori

Ruokakurssi

Viiniklubi

Teatterimatkat

Retket erilaisiin kohteisiin

Koko perheen talvipäivätapahtuma

Tietokoneenkäytön opastus

Kerhoja lapsille (täsmennä Muu-kohtaan)

Olohuone; Mäkitupatalo olisi avoinna päiväaikaan tiettyinä päivinä, keitetään kahvia, keskustellaan, yms.

Juttujen kirjoittaminen kotisivuille, aihe oman mielenkiinnon mukaan

Olen kiinnostunut vetämään jotakin yllä mainitusta (täsmennä Muu-kohtaan)

Muu (täsmennä)
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Q3 Tulisiko yhdistyksen panostaa enemmän taikka vähemmän seuraaviin
asioihin?

Answered: 84 Skipped: 3

6 / 18

Vähä-Heikkilän Mäkitupalaisyhdistyksen jäsenkysely 2019 SurveyMonkey



Vähemmän Hyvä näin Enemmän

Lapsiperheet

Senioritoiminta

Luonto ja
ympäristö

Tiedotus

Ohjelmatoiminta

Puutarhatyöväli
neiden lainaus

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

VÄHEMMÄN HYVÄ NÄIN ENEMMÄN YHTEENSÄ
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1,30%
1

67,53%
52

31,17%
24

77

1,27%
1

78,48%
62

20,25%
16

79

0,00%
0

64,47%
49

35,53%
27

76

2,53%
2

89,87%
71

7,59%
6

79

10,67%
8

81,33%
61

8,00%
6

75

6,58%
5

64,47%
49

28,95%
22

76

# TÄSMENNÄ MIELELLÄÄN! PÄIVÄMÄÄRÄ

1 Kotisivuille lista laitteista mitä joku valmis lainaamaan esim korvausta vastaan 26.2.2019 20:14

2 Mielestäni asiat ovat tasapainossa. 26.2.2019 15:25

3 Yhdistyksen tulisi yrittää värvätä vapaaehtoisia osallistumaan tapahtumiin. Olisi korostettava, että
vapaaehtoisuus ei ole rasite vaan jokainen halukas voisi osallistua vaikka 1-2h, kukin kykyjensä
mukaan. Nykyinen käytäntö jossa hallitus organisoi tapahtumat sekä myös osallistuu
täysipäiväisesti niiden toteuttamiseen, on liian raskas ko henkilöille. Jos tapahtumien määrä
lisääntyy (mikä tietysti olisi toivottavaa) ei nykyinen henkilömäärä enää riitä kaikkeen, vieväthän jo
hallituksen kokoukset valtavasti aikaa. Nyt mietintämyssy päähän: millä porkkanalla saataisiin lisää
väkeä rinkiin? Vapaaehtoistoiminta on myös mitä parhain keino tutustua muihin alueen ihmisiin.

25.2.2019 19:28

4 En osaa vielä sanoa, kun en ole päässyt osallistumaan tapahtumiin. 25.2.2019 19:25

5 Näin lyhyen mukanaolon puitteissa vaikea ottaa vahvasti kantaa näihin, mutta mielestäni ainakin
tiedotustoiminta on hoidettu kiitettävästi!

25.2.2019 18:16

6 Vuokrattavista työvälineistä en uutena jäsenenä vielä tiedä. 7.2.2019 20:51

7 Kaikkea toimintaa on niin paljon, että niihin ei yksi jäsen voi kaikkiin osallistua. Eikä se ole
tarkoituskaan. Monia erilaisia vaihtoehtoja on erilaisille ja samanlaisille ihmisille, oikein hyvä näin,
kiitos.

7.2.2019 14:38

8 Puutarhatyövälineiden lainauksesta emme ole olleet edes tietoisia. Myös pihakalusteiden,
peräkärryn ym. ajoittainen lainaus olisi järkevää.

7.2.2019 12:22

9 Itseasiassa vaikea ottaa kantaa näihin, koska en ole ollut mukana toiminnassa johtuen viime
vuosien pitkistä ulkomaan komennuksista. Nyt asun pysyvästi Vähä-Heikkilässä ja ehkä on aikaa
enemmän näihinkin asioihin. Yhdistyksen toiminta näyttää nykyään vireämmältä kuin koskaan
aikaisemmin.

7.2.2019 10:33

10 En tunne toimintaa paljonkaan käytännön tasolla, joten en pysty nykyisestä tilasta paljonkaan
sanomaan. Lapsiperheet ja seniorit vain mielestäni sopivat tällaiseen toimintaan hyvin.

4.2.2019 6:33

11 Esim. halvalla vuokrattava tai vaikka lainattava peräkärry olisi mukava lisä jäsenpalveluihin. 1.2.2019 21:26

Lapsiperheet

Senioritoiminta

Luonto ja ympäristö

Tiedotus

Ohjelmatoiminta

Puutarhatyövälineiden lainaus
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71,43% 60

19,05% 16

21,43% 18

Q4 Turun Omakotilehti on tilattu vuosille 2018 ja 2019 kaikille jäsenille.
Mitä mieltä olet lehdestä. Merkkaa mielipiteesi mukaiset kohdat.

Answered: 84 Skipped: 3

Vastaajat yhteensä: 84

# MUITA KOMMENTTEJA LEHDESTÄ PÄIVÄMÄÄRÄ

1 En ole vielä lukenut 26.2.2019 20:14

2 Eihän tästä roskasta makseta mitään? 26.2.2019 17:22

3 "Ihan KIVA!" 26.2.2019 15:25

4 Harvemmin tulee luettua 25.2.2019 23:04

5 Painoasultaan kehno ja sisällöltään heppoinen. 25.2.2019 19:28

6 Ei kannata tilata kaikille jäsenille. Jokainen tilatkoon lehden omalla kustannuksellaan halutessaan. 25.2.2019 17:33

7 Lehdessä on aina välillä mielenkiintoisia juttuja tai mielenkiintoista tietoa. 25.2.2019 17:00

8 Lehden luettavuus ja kuvat heikohkoa tasoa. 25.2.2019 16:46

9 Lehti on huono 22.2.2019 15:42

10 turhan kallis 21.2.2019 16:45

11 Hyvä, että sitä tehdään/ painetaan! 12.2.2019 7:00

12 Melko sisällyksetön 8.2.2019 19:11

13 Aika mitäänsanomaton lehti... 7.2.2019 16:20

14 Lehti on pettymys, odotin paljon enemmän. Huono layout, sekava, täynnä mainoksia ja epäselviä
kuvia ja jututkin aika hepposia.

7.2.2019 14:55

15 / 7.2.2019 12:28

16 Otsikot katson. 7.2.2019 10:55

Lehti on
kiinnostava

Lehti ei
kiinnosta

Muita
kommentteja...

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

VASTAUSVAIHTOEHDOT VASTAUKSET

Lehti on kiinnostava

Lehti ei kiinnosta

Muita kommentteja lehdestä
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17 Aika harvoin olen ehtinyt lukea. 7.2.2019 10:33

18 Tosi mukavaa lukea muidenkin toiminnasta. Kiitos lehdestä. Luen jopa kannesta loppuun asti 4.2.2019 7:50
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Q5 Asemakaava Korpilahdentie/Vähäheikkiläntien eteläpuoli tulee
lähiaikoina ajankohtaiseksi. Kerro alla mielipiteesi esim. rakentamisesta

ja ehdota esim. millaisia palveluja alueelle toivotaan.
Answered: 40 Skipped: 47

# VASTAUKSET PÄIVÄMÄÄRÄ

1 Kävelytie kanavan reunalle 26.2.2019 20:14

2 PUISTO- JA VIRKISTYSALUEEKSI 26.2.2019 15:25

3 Ruokaravintoloita, kahviloita, pikkuliikkeitä, säköautojen latauspisteitä, kiertolittymiä liikenteen
sujuvoittamiseksi

26.2.2019 14:48

4 Päiväkoti Koulu 26.2.2019 8:54

5 Kaikkiin kaavoitusasioihin liittyen: liikennejärjestelyt ja -turvallisuus ovat olennaisessa osassa ja
toivoisin yhdistyksen ajavan asiaa ponnekkaasti. Jo nykyisin liikenne Vähä-Heikkilän tiellä on
vilkasta ottaen huomioon, että pienellä alueella on 3 koulua sekä 3 päiväkotia. Erityisesti raskas
liikenne pitäisi kieltää! Isot ajoneuvoyhdistelmät ovat todella pelottavia tässä ympäristössä.

26.2.2019 8:46

6 Toivon että rakentamisen lisäksi muistetaan puisto -ym. luontoa luteet säilyttää. 26.2.2019 5:53

7 Ispoisten Puistotieltä Majakkarantaan viihtyisä viheralue +kanaali ja kävelytie (ei pyörille*).
Ispoisten Puistotien ja Uittamontien välille rauhallinen oleskelualue + petankki yms. pelialue, ei
rakentamista tähän. Rakentaminen esim. asuintalot ja palvelut Pihlajaniemi/Kasarmialueelle.
*Pyörätie Vähäheikkiläntien varrella.

25.2.2019 23:09

8 Nykyinen smarket pois ja pellolle Prisma 25.2.2019 22:12

9 Matalaa rakentamista 25.2.2019 21:39

10 en tiedä mikä alue on kyseessä 25.2.2019 19:25

11 Suht matalaa rakentamista, ettei kaukonäkymä kallioille jää piiloon. Tiivistä voi olla. Kuntosali ja
muut hyvinvointipalvelut olisivat tervetulleita.

25.2.2019 19:22

12 Päivittäistavarakauppa on jo avaamassa, se riittänee! Korpilahdentie??? 25.2.2019 18:16

13 Liikenteen kasvaessa alueella, olisi kiinnitettävä huomio turvallisuuteen: alikulkusillat/ ylikulkusillat,
niin pöyrille kuin jalankulkijoille tms. Kysyntä kaiketi tulee muokkaamaan alueen palveluita, mutta
joku K-raudan tapainen kauppa ja viherpuutarha voisivat tulla kyseeseen. Ehkä ns. ”Viinialkokin”
olisi paikallaan, jattelen näin autottomana. Ps. Kohtaan 7

25.2.2019 17:00

14 Ei kerrostaloja 25.2.2019 16:44

15 Pitää tutustua siihen ensin 25.2.2019 16:24

16 Posti 25.2.2019 15:50

17 Toivon että siihen tulee lisää vihreätä, mm kunnon kokoisia puita auttamaan
hiilineutraliustavoitteisiin ja näköalaan sekä viihtyvyyteen.

22.2.2019 15:42

18 En osaa sanoa 21.2.2019 11:09

19 Kohtuullisen matalaa ja avaraa rakentamista. Varsoja koko matkaltaan auki ja reunat puistoksi.
Liikuntatiloja ym. alueelle.

16.2.2019 16:18

20 ei ainakaan tornitaloja 12.2.2019 11:29

21 Ei kerrostalo meidän alueellemme yhtään enempää. On jo tarpeeksi tiiviisti rakennettu. 12.2.2019 7:00

22 Korkeintaan 3 kerroksisia rakennuksia, kasvillisuutta säästäen. 11.2.2019 18:18

23 Minusta täälläpäin on ihan tarpeeksi asukkaita jo ennestään. 7.2.2019 16:20

24 No missään tapauksessa kerrostalot eivät sovi alueelle! 7.2.2019 15:40
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25 ...... kunhan ei ainakaan rakenneta täyteen kerrostaloja esim. samaan tapaan mitä kauppakeskus
Skanssin kylkeen on tupattu!

7.2.2019 14:38

26 Pankkipalvelut 7.2.2019 14:08

27 Alue on hyvä rauhoittaa. 7.2.2019 12:25

28 Alueen viheralueita tulisi säilyttää. Itse en kaipaa peltotontille mitään. Lähistölle tuleva Lidl riittää ja
vanhaan puukeskuksen taloon voi sijoittaa myös jotain muuta liiketoimintaa.

7.2.2019 12:22

29 No comments 7.2.2019 11:23

30 Hyvä näin. 7.2.2019 10:55

31 Korpilahdentietä ei löydy kartasta? 7.2.2019 10:33

32 Ei toistaiseksi mielipidettä 7.2.2019 9:33

33 Virkistysalue kaupungin asukkaille 6.2.2019 9:25

34 Rakentamisessa pitää huomioida olemassa olevat rakennukset ja tyyli ja kaiken kaikkiaan
ympäristö, ei hakata kaikkia puita matalaksi.

4.2.2019 16:22

35 Uimahalli, vauvastavaariin toimipaikka 4.2.2019 7:50

36 Maltillinen rakennustiheys on tärkeä ja se, että Ojarinteen läpiajoliikenne estetään, koska kiellot
eivät riitä. Sama kohdassa 7.

3.2.2019 18:02

37 En ole perehtynyt. 3.2.2019 13:04

38 - 3.2.2019 10:11

39 Mikäli suunnitellaan kaavoittamista / rakentamista, sen tulisi ehdottomasti olla pientaloja tai
maksimissaan 3 kerroksisia kerrostaloja. Korkeampi kerrostalorakentaminen ei sovi alueen
yleisilmeeseen millään tavalla ja tästä tulisi ehdottomasti pitää kiinni.

1.2.2019 21:26

40 Jätetään alkuperäistä luontoa. 1.2.2019 15:52
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Q6 Asemakaava Tonttumäki/Fleminginpuisto tulee lähiaikoina
ajankohtaiseksi. Rakentamista on kaavailtu mäen laelle sekä Daniel

Hjortin kadun reunaan. Onko tästä ajatuksia, mitä toivoisit yhdistyksen
esittävän kaupungille?

Answered: 42 Skipped: 45

# VASTAUKSET PÄIVÄMÄÄRÄ

1 . 26.2.2019 20:14

2 - 26.2.2019 15:25

3 Näköalatorni/kahvila korkeimman rakennuksen katolle 26.2.2019 14:48

4 Mäki pitäisi säilyttää kaupunkilaisten virkistysalueena, puisto on tärkeä. 26.2.2019 6:48

5 Ei liian tiheää rakentamista. 26.2.2019 5:53

6 Tonttumäen laen voisi jättää rakentamatta ja pitää virkistysalueena. Ns. pulkkamäki tulisi säästää,
jotta alueen lapsilla olisi edes yksi mahdollisuus talviseen hauskanpitoon.

25.2.2019 23:04

7 Alue tulisi ehdottomasti säilyttää viheralueena ilman rakentamista! Alueen viihtyisyyttä lisäävät
koirapuisto ja pulkkamäki sijaitsevat ko. alueella.

25.2.2019 19:28

8 Daniel Hjortin kadun reunaan sopisi rivitalot, ehkä kaksikerroksiset. Nyt alue on kuin kaatopaikka.
Ei mäen laelle liian tiheää asutusta. Harmi, kun puisto menetetään, jos menetetään.

25.2.2019 19:25

9 Alueelle ei saisi rakentaa korkeaataloa eikä liian täyteen. 25.2.2019 19:08

10 Jospa ei rakennettaisi ollenkaan? Mihin koirapuisto? 25.2.2019 18:16

11 En ole tutustunut asemakaavaan. 25.2.2019 17:00

12 Ei, ei ja ei. Säästäkää nyt hyvänen aika joku puistoalue. 25.2.2019 16:50

13 Eikerrostaloja pientaloalueelle 25.2.2019 16:44

14 Pitää tutustua siihen ensin 25.2.2019 16:24

15 Luontoarvoja kunnioitettava 25.2.2019 15:50

16 Toivon että siihen tulee lisää vihreätä, mm kunnon kokoisia puita auttamaan
hiilineutraliustavoitteisiin ja näköalaan sekä viihtyvyyteen.

22.2.2019 15:42

17 Ei saisi rakentaa liian tiheään 21.2.2019 11:09

18 Pulkkamäki säilytettävä. 16.2.2019 16:18

19 ei tornitaloja 12.2.2019 11:29

20 En tässäkään ymmärrä, että joka nurkka pukataan rakennusta täyteen... 12.2.2019 7:00

21 Sinne sopii korkeampiakin taloja. 11.2.2019 18:18

22 Daniel Hjortinkadun varren rakennukset matalina, Mäen päälle sopivat korkeammat tornitalot. 11.2.2019 14:27

23 Tonttumäki on viheralue ja niitä ei saisi hävittää. 8.2.2019 19:11

24 Ei rakentamista. 7.2.2019 20:51

25 ei mielipidettä 7.2.2019 16:20

26 Tonttumäen vanhojen kerrostalojen tulisi jatkossakin näkyä, sillä siitä on jo muodostunut
kaupunkikulttuuria. Jos mäki rakennetaan tiiviisti täyteen korkeita taloja, tulee siitä kivitalo"slummi".
Mahdollisten uusien kerrostalojen tulisi olla matalia.

7.2.2019 14:38

27 Mistä uusi liukumäki lapsille?? Entä koirapuisto?? 7.2.2019 14:08

28 Antaa mäenlaen olla rauhassa 7.2.2019 12:25
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29 Tämän hetkinen suunnitelma on mielestäni hyvä, kunhan pulkkamäki ja puistomaisuuskin säilyvät. 7.2.2019 12:22

30 Kunhan alueella säilyy puistot ja yhtenäiset kulkuväylät puistojen välillä. 7.2.2019 11:31

31 Ok. 7.2.2019 11:23

32 Alueen ainoa pulkkamäki jäisi rakentamisen takia pois käytöstä. Lapsiperheille huono asia. Ei
myöskään hyvä viereisten omakotitalojen kannalta.

7.2.2019 10:33

33 Ei mielipidettä 7.2.2019 9:33

34 Tuta vastustan, koska se on ollut alueen lapsille\ lapsiperheille aika tärkeä pulkkamäki ja
yhdessäolon paikka tetenkin talvisin.

7.2.2019 9:16

35 ehdottomasti kielto rakentamiselle, puistoalue ja virkistysalueena erittäin tärkeä. jos rakentaminen
tulee jan kohtaiseksi niin pienkerrostalo / puutalo rakennusten rakentaminen.

6.2.2019 9:25

36 Eikö tuota puistoaluetta pitäisi säilyttää jo ihan hiilijalanjälkeä pienentämässä. Onko ihan oikeasti
tarvetta uusille asuinrakennuksille? Onko asunto pulaa?

4.2.2019 16:22

37 Säästäkää edes tämä alue 4.2.2019 7:50

38 Ei liian massiivista. Rinteiden myötäistä. Puistoaluetta pistää jäädä. 4.2.2019 6:33

39 Mielestäni alueelle ei tulisi rakentaa lainkaan! Missään tapauksessa ei ainakaan korkeita
rakennuksia!

3.2.2019 13:04

40 Että huomioitaisiin olemassa oleva ympäristö. 3.2.2019 10:11

41 Mielestäni rakentaminen ko. alueelle ei sovi kovinkaan laajassa mittakaavassa. Nykyisten mäen
päällä olevien kerrostalojen idylli tulisi säilyttää. Myös Tonttumäki pitää säilyttää nykyisellään.

1.2.2019 21:26

42 Pulkkamäki jäisi lapsille 1.2.2019 15:52
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Q7 Asemakaava Pihlajaniemi/Kasarmialue tulee lähiaikoina
ajankohtaiseksi. Esim. pellolle ja luontoalueelle pellon ja kasarmin väliin

on kaavailtu kerrostaloasumista. Onko tästä ajatuksia, mitä toivoisit
yhdistyksen esittävän kaupungille?

Answered: 49 Skipped: 38

# VASTAUKSET PÄIVÄMÄÄRÄ

1 TOIMINTAA, HARRASTUSMAHDOLLISUUKSIA ULKONA 26.2.2019 15:25

2 Pysäköintitilat talojen alle 26.2.2019 14:48

3 Kunhan rakennettaisi liian tiuhaan. 26.2.2019 11:25

4 KTS. kommentti yllä, kuinka liikennejärjestelyt ja -turvallisuus taataan, kun asukasmäärä
lisääntyy?

26.2.2019 8:46

5 Väljää rakentamista suosittava, puustoa ja viheralueita jätettävä yleiseen virkistyskäyttöön. 26.2.2019 6:48

6 Ei liian monta kerrostaloa pienelle alueelle. Puistoalue ota väliin. 26.2.2019 5:53

7 Kevyenliikenteen rantaväylä kasarmialueen läpi Uittamolle tärkeä! Viheraluetta/lehtoaluetta tulee
sisällyttää kaavaan.

25.2.2019 23:09

8 Hienoa, että aluetta lähdetään kehittämään ja erityisesti alueelle ilmeisesti tulevia palveluita onkin
mukava odottaa. Kuitenkin pellon pohjoisreunan rakentaminen tulisi pitää matalana, jotta
talvikuukausina olisi edes mahdollista yrittää hyödyntää aurinkopaneeleita auringon paistaessa
matalalta. Tämä olisi linjassa uusiutuvan energian lisäämistavoitteiden kanssa. Korkea
rakentaminen ei myöskään sovi maisemallisesti aivan pientaloalueen viereen, joten samanlainen
siirtymäalue kuin kyselyn piirroksissa on Rykmentintien alueella olisi suotava. Tietenkin
palveluiden keskittäminen pellon pohjoisreunaan auttaisi tässä ja loisi jatkumoa jo olemassa
olevien palveluiden ja uusien välille. Toisekseen kaupungin kannattaisi varmaankin jo ennen
rakentamista olla järjestänyt uudelleen liikennejärjestelyt Vähäheikkiläntien ja Stålarminkadun
osalta, koska ne ovat jo nyt ruuhka-aikoina tukossa ja samaan aikaan Hirvensalon asukasmäärä
ja rakentaminen jatkavat kasvuaan. Tuskin voidaan olettaa, että aivan lähitulevaisuudessa on se
hetki, jolloin ihmiset käyttävät vain julkisia tai siirtyvät kimppakyyteihin. Korpilahdentien ja
Sorttamäen sillankaan ei voine olettaa ratkaisevan näitä ongelmia.

25.2.2019 23:04

9 Kerrostalot ok 25.2.2019 22:12

10 Ei kerrostaloja 25.2.2019 21:39

11 Ei niin tiivistä rakentamista "Ilmavuutta" kerrostalojen välille, jotta alueesta ei muodostuisi
betoniviidakkoa.

25.2.2019 20:49

12 Luontoalueet tulisi ehdottomasti säilyttää. Lisääntyvä rakentaminen aiheuttaa lisää
liikenneongelmia.

25.2.2019 19:28

13 Ei kerrostaloja omakotitaloalueelle ! 25.2.2019 19:28

14 Samaa kuin muuallekin. Ei liian tiheää asutusta. 25.2.2019 19:25

15 Viheralueita tulisi jättää meillekin. Juurikin luontoaluea on hyvä hengähdyspaikka! Kasarmialue
lienee menetetty. Sinne jäävät sitten käenpiian pesät ja muut harvinaisemmat eläinlajit.

25.2.2019 18:16

16 Tiedot kohdassa 5 25.2.2019 17:00

17 Mikä siinä on että jokainen tyhjä reikä on rakennettava täyteen? Jos ihan pakko siihenkin on
rakentaa niin matalia taloja sitten ja väljästi.

25.2.2019 16:50

18 Ei kerrostaloja, niintä on jo ranta täynnä 25.2.2019 16:44

19 Pitää tutustua siihen ensin 25.2.2019 16:24

20 Toinen silta hirvensalosta, 5000 ihmistä lisää sillankupeeseen niin katuverkosto ei enää riitä 25.2.2019 15:50
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21 Monimuotoinen luontokaistale Hirvensalon puistotien varressa säästettävä. Rantaa ei pidä siistiä
puistoksi tai uimarannaksi. Siellä on paikkoja missä on jo laitureita ym. Siellä on myös luonnotonta
maata mihin sopii rakentaa.

22.2.2019 15:42

22 Liikenneyhteydet pitää selvittää 21.2.2019 11:09

23 Alueella oleva "ryteikkö" von monimuotoisen luontonsa takia säilytettävä entisellään. 16.2.2019 16:18

24 ei tornitaloja 12.2.2019 11:29

25 Eiiiiiiii niitä kerrostaloja. Omakotitaloja mieluummin tähän. Olisi idyllisempää!!! 12.2.2019 7:00

26 Sinne toivoisin metsikön säilyttämistä mahdollisimman luonnonmukaisena. 11.2.2019 18:18

27 Majakkarannasta kävely- pyöräilyväylän jatko rantaa myötäillen Uittamolle asti 11.2.2019 14:27

28 Iso alue, liikenne lisääntyy paljon. Pitäisi suunnitella myös liikkuminen. 8.2.2019 19:11

29 Alueelle sopisi tiheä pientaloasutus Vantaan Kartanonkosken alueen tapaan ( eli
englantilaistyylistä tiheää matalaa rakentamista)

7.2.2019 18:53

30 Säästäkää luontoa! Ei uudisrakentamista. 7.2.2019 16:20

31 Sama kanta kuin kohdassa 5. Alue on perinteisesti ollut pientaloaluetta, vrt. Puistomäki ja Salosen
leipomon ympäristö. Ehkä rivitalot sopivat kuitenkin.

7.2.2019 14:38

32 Väljyyttä ja viheraluieta asumusten väliin. 7.2.2019 14:08

33 Rakennettakoon muualle esim. pohjois-Turkuun .(Paattinen ) 7.2.2019 12:25

34 En toivo luontoalueelle rakentamista 7.2.2019 12:22

35 Puistoalueella pitäisi olla pääsy kaikilla, ei niin että rakentaminen blokkaa joustavan kulun alueen
läpi.

7.2.2019 11:31

36 Mielellän pienkerrostaloja 7.2.2019 11:23

37 Ei todellakaan kerrostaloja siihen. Alueen ulkoilureitit heikkenevät merkittävästi. 7.2.2019 10:55

38 Ainakin kerrostalojen korkeus pitäisi rajoittaa 3-4 kerrokseen ja muutenkin Turun kaasukellon
ympäristön kaltaista tehorakentamista pitää välttää. Alueella tällä hetkellä arvoa puisto-
/virkistysalueena.

7.2.2019 10:33

39 En pidä kerrostaloista alueelle, pientalo asuminen merellisessä ympäristössä kiinostaa 7.2.2019 9:33

40 Kerrostalojen sijaan rivitaloja tai muuta pienempää. Kerrostalot eivät siihen mielestäni sovi. 7.2.2019 9:16

41 ehdottomasti kielto rakentamiselle, puistoalue ja virkistysalueena erittäin tärkeä. jos rakentaminen
tulee jan kohtaiseksi niin pienkerrostalo / puutalo rakennusten rakentaminen.

6.2.2019 9:25

42 Voisiko tilalle ajatella pientaloja? Tarvitaanko todella niin paljon asuntoja? Pitäisikö kuitenkin
säästää myös luontoa.

4.2.2019 16:22

43 Ei mitään...uimaranta käyttöön 4.2.2019 7:50

44 Ojarinteen läpiajoliikenne on nyt jo kielloista huolimatta liian kovaa ja yleistä. Ojarinne tulisi sulkea
Vähäheikkiläntien puoleisesta päädystä kokonaan ja tehdä pyörätien kaupunginpuoleiseen
reunaan siirtymätie peltokankareentien päähän. Sitä olisi tarvittaessa helpompi ja turvallisempi
käyttää, kun liikennevaloissa odottavat autot tukkivat Ojarinteen pään ja tärkeimpänä olisi se, että
läpiajoliikenne loppuisi. Jäteautot ja mahdolliset hälytysajoneuvot voisivat silloin liikkua ilman
ongelmia

3.2.2019 18:02

45 Väljyyttä alueelle ja ranta kaikkien käyttöön. 3.2.2019 13:04

46 Rakennusten korkeus. 3.2.2019 10:11

47 Kaikkien edellä mainittujen kaavoitus hankkeiden tulisi sisältää tarkat liikenne vaikutusarviot sekä
ratkaisut, Kuinka lisääntynyt liikenne hoidetaan keskustaan näiltä alueilta ottaen huomioon myös
Kunnallissairaalantien varren lisääntyvän asuntokannan.

2.2.2019 18:37

48 Luontoalue pitää säilyttää. Pellolle kasarmin ja Vähäheikkiläntien väliin voi kaavoittaa
asuinrakennuksia, mutta kuten aiemmin mainitsin ei kerrostalorakentaminen missään
tapauksessa voi tulla kysymykseen! Jos asiassa on joustettava, niin ainakaan Majakkarannan
tyyppiset korkeat kerrostalot eivät sovi yleisilmeeseen ja todennäköisesti laskisi läheisten
omakotitalojen arvoa.

1.2.2019 21:26
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49 Ranta kaikille 1.2.2019 15:52
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